

香港灣仔愛群道 6 號香港專業教育學院(摩理臣山)1 樓 112 室 Room 112, 1/F, Hong Kong Institute of Vocational Education (Morrison Hill), 6 Oi Kwan Road, Wan Chai, Hong Kong

網址 Web: www.aptec.hkprinters.org 電郵 Email: info@aptec.hkprinters.org

日期: 2018 年 9 月 26 日 Date: Sept 26, 2018

重要通告

本中心(APTEC / Idealliance China)於 2018 年 9 月 20 日接獲 Idealliance 通知「即時」終止與本中心的 Idealliance China 合約,除沒有給予本中心解約理由,也沒有給予本中心足夠時間處理善後工作。

本中心主席曾於 9 月 19 日去信予 Idealliance 董事局主席查詢成立 Idealliance Taiwan 的事宜,因中國台灣是在 Idealliance China 合約內所包括的地區範圍,Idealliance 此舉是與合約有衝突,但一直沒有收到回覆,卻隨之本中心收到以上單方面即時終止合約的通知。

本中心十多年來盡心盡力向大中華區服務,並一直支持和致力推動印刷標準化和 Idealliance 技術,為大中華區提升印刷技術水平。APTEC 對是次 Idealliance 不討論、不交接、不考慮同業的利益之不合理行為及決定深表遺憾。

本中心由即日起恕不能處理大中華區所有有關 G7 之事務,為大家帶來不便,深感抱歉。如有關 G7 / G7 PC 續証及申請,請直接聯絡 Idealliance。稍後本中心亦會聯絡受影響之專家及企業。

聯絡人:APTEC 總監彭安琪(電話:852-3589-5021/電郵:brendaok@aptec.hkprinters.org)

Important Notice

On 20th Sept, 2018, our centre (APTEC / Idealliance China) was notified by Idealliance about their decision to terminate the partnership with APTEC and the agreement of Idealliance China (Agreement) with immediate effect. Idealliance did not provide reasonable grounds, nor discuss how to assist the companies being affected and follow up arrangement.

On 19th Sept, 2018, APTEC's Chairman issued a letter to the Chair of Idealliance Board of Directors, enquiring on the setup of Idealliance Taiwan. Since Taiwan China is listed in the covered region of Idealliance China which has been stated in the Agreement, Idealliance's decision to set up Idealliance Taiwan conflicts with the Agreement. However, no reply has been received. Instead, APTEC received the termination notice.

Aiming to enhance the technical standards of printing industry in Greater China, APTEC has been striving to serve the industry in these ten years, support and promote printing standardization and Idealliance's initiatives. APTEC deeply regret for Idealliance's unreasonable decisions and actions without any discussion, hand-over arrangement nor consideration of industry's interests.

APTEC cannot handle all G7-related matters with immediate effect. We apologize for any inconvenience caused. For G7 / G7 PC application and renewal, please contact Idealliance directly. APTEC will communicate the companies and experts being affected.

Contact person: Ms Brenda Pang, Executive Director of APTEC (Tel: 852-3589-5021 / Email: brendaok@aptec.hkprinters.org)